

## YOUR COMPETENT PARTNER ON SITE

## VOTRE PARTENAIRE COMPÉTENT SUR PLACE



Arnaud Mallet

### F.I.S. France Injection Service

3, Rue Jules Guesde  
69360 Saint Symphorien d'Ozon (FRANCE)  
☎ +33 472270880  
☎ +33 614852995  
✉ [contact@france-injection-service.fr](mailto:contact@france-injection-service.fr)  
🌐 [www.france-injection-service.fr](http://www.france-injection-service.fr)

23 Rue de Bretagne  
95310 Saint Ouen l'Aumône (FRANCE)  
☎ +33 472270880  
✉ [contact@france-injection-service.com](mailto:contact@france-injection-service.com)  
🌐 [www.france-injection-service.fr](http://www.france-injection-service.fr)



## MANUFACTURER OF INJECTION TECHNIQUE

Whether renovating old or creating new – DESOI is your specialist in the field of injection technology and engineering. In the middle of Kalbach, in the middle of Germany we develop innovative solutions for the challenges of the future. With DESOI you have a reliable partner at your side, who supports you in every phase of your building project. We focus on personal consultation and have a product range as diverse as the requirements of the construction industry all over the world.

## FABRICANT D'ÉQUIPEMENT D'INJECTION

Qu'il s'agisse de rénover l'ancien ou de créer du neuf - DESOI est votre spécialiste dans le domaine de la technologie d'injection et industrielle. Au cœur de Kalbach, au centre de l'Allemagne, nous développons des solutions innovantes pour les défis de l'avenir. Avec DESOI, vous avez un partenaire fiable à vos côtés, qui vous soutient dans chaque phase de votre projet de construction. Nous mettons l'accent sur le conseil personnalisé et disposons d'une gamme de produits aussi diversifiée que les exigences du secteur de la construction dans le monde entier.

Stand | As of 03/2024

